



比例 1 : 220

最後一次 珍藏此一次 兩鐵合併紀念列車模型 - 經典系列套裝

每套\$188連紀念明信片
18/11 - 30/11接受訂購

兩鐵自上世紀已為廣大市民提供便捷的鐵路服務，為慶祝合併這個歷史時刻而推出的兩鐵合併紀念列車模型——經典系列套裝，把三列經典列車（地鐵—Metro-Cammell M-Train及九鐵Vulcan及50 Series Locomotive (G12)）再一次呈現眼前，尤具收藏價值。紀念明信片更結集兩鐵重要里程碑的珍貴圖片，萬勿錯過。乘客須持隨紀念明信片附上之換領券，於24/2/2008 - 7/3/2008到以下你所選擇的車站換領「兩鐵合併紀念列車模型——經典系列」乙套，逾期無效。

訂購數量： 1套 2套

換領車站：（一經選定換領車站，不得更改。）

荃灣線： <input type="checkbox"/> 荃灣	<input type="checkbox"/> 旺角	東涌線： <input type="checkbox"/> 香港	<input type="checkbox"/> 青衣
港島線： <input type="checkbox"/> 金鐘	<input type="checkbox"/> 太古	東鐵線： <input type="checkbox"/> 上水	<input type="checkbox"/> 沙田
將軍澳線： <input type="checkbox"/> 坑口		馬鞍山線： <input type="checkbox"/> 馬鞍山	
觀塘線： <input type="checkbox"/> 九龍塘	<input type="checkbox"/> 九龍灣	西鐵線： <input type="checkbox"/> 南昌	<input type="checkbox"/> 兆康

- 模型套裝於各地鐵客務中心（機場快綫除外）及九鐵票務處（羅湖、落馬洲及馬場站除外）接受訂購。數量有限，售完即止。乘客於訂購當日請出示填妥之表格，先到先得。
- 詳情請瀏覽 www.mtr.com.hk / www.kcr.com，或致電地鐵熱綫 2881 8888 / 九鐵熱綫 2929 3399 查詢。



Scale 1 : 220

Treasure the last time forever Rail Merger Commemorative Model Trains – Classic Series Set

**\$188 per set comes with a set of postcards
Available for subscription from 18/11 – 30/11**

MTR and KCR have served the public of Hong Kong since the last century. To celebrate the memorable moment of merger, an Merger Commemorative Model Trains – Classic Series Set will be launched which consists of a redemption coupon for 3 classic model trains [MTR – Metro-Cammell M-Train / KCR – Vulcan and 50 Series Locomotive (G12)] and a set of postcards featuring photos of important milestones of the two railways. This set will have a high collector's value and you should not miss it. You should redeem one set of Rail Merger Commemorative Model Trains – Classic Series with the coupon distributed with the set of postcards from 24/2 – 7/3/2008 at your selected station. Late redemptions will not be accepted.

Subscription Quantity : 1 set 2 sets

Redemption Station: (once selected, no amendment is allowed)

Tsuen Wan Line :	<input type="checkbox"/> Tsuen Wan	<input type="checkbox"/> Mongkok	Tung Chung Line :	<input type="checkbox"/> Hong Kong	<input type="checkbox"/> Tsing Yi
Island Line :	<input type="checkbox"/> Admiralty	<input type="checkbox"/> Tai Koo	East Rail Line :	<input type="checkbox"/> Sheung Shui	<input type="checkbox"/> Shatin
Tseung Kwan O Line :	<input type="checkbox"/> Hang Hau		Ma On Shan Line :	<input type="checkbox"/> Ma On Shan	
Kwun Tong Line :	<input type="checkbox"/> Kowloon Tong	<input type="checkbox"/> Kowloon Bay	West Rail Line :	<input type="checkbox"/> Nam Cheong	<input type="checkbox"/> Siu Hong

- The set will be available for subscription at all MTR Customer Service Centres (except Airport Express) and KCR Ticket Offices (except Lo Wu, Lok Ma Chau and Racecourse stations) while stock lasts. Passengers must present the completed form when making their purchase, which is on a first-come-first-served basis.
- Enquiries: please visit www.mtr.com.hk / www.kcr.com or call MTR Hotline: 2881 8888 / KCR Hotline: 2929 3399.